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1. Godkendelse af referat og dagsorden 
 
Godkendt 
 

2. Årshjul (15 min) 
 
Kort drøftelse af bud på Årshjul for skoleåret 21/22 
Annette og Rikke har vurderet at der ikke er nogen af de gamle principper der er sat på til 
revidering – men der kan være at der er nogen af de gamle som skal udfases helt. Majbrit 
kommer med forslag til hvilke principper der kan slettes. 
Der er sat forslag til udarbejdelse af nye principper ift. de drøftelser der har været. 
Spisesituation i skolen og præstationskultur i skolen. 
Forslag at der i årshjulet står en ansvarlig for at udarbejde refleksionsskemaet så det kan 
danne udgangspunkt for drøftelserne. 
Det er vigtigt at alle forbereder sig på principdrøftelserne så refleksionerne og 
perspektiverne bliver så brede som muligt. 

  

3. Høring om specialpædagogisk budgetmodel - Annette har tidligere udsendt info om høring 
om specialpædagogisk budgetmodel. 1 ½ time 
 
Annette forklarer kort hvordan processen og økonomien er lige nu ift. børn der visiteres til 
specialtilbud. 
 
Der blev afholdt et webinar, som var indkaldt til med meget kort varsel. Derfor deltog vi 
ikke. Men webinaret blev optaget. Vi ser optagelsen af webinaret i fællesskab – herefter 
drøfter vi, hvad det betyder for Tingløkkeskolen. Som afslutning laver vi et udkast til 
høringssvar, som Annette siden vil renskrive for os. 
 
Bestyrelsens input til høringssvar: 
-  Kagen er for lille – det er noget mærkeligt noget at man kan være i underskud fra 



 

 

start når man har betalt for sine visiterede elever – det bliver så alle de andre elever der 
betaler. Der er skoler hvor lærerne læser ekstra mange timer for at kunne dække 
underskuddet. 
- Argumentet for at fastholde undtagelsen for betaling af læseklassen er ulogisk hvis 
ikke det også gælder UMA. 
- Bekymring for at behovet stiger over årene, men at kommunens samlede ramme 
ikke gør. 
- Er det retfærdigt at tage to-sprogs parameteret ud af tildelingsmodellen. 
- Det er et problem at vi ikke har nogen mulighed for at gennemskue parametrenes 
rimelighed. 
- Urimeligt at det er den samlede ramme der skal kompensere de tre skoler – det 
presser den lokale ramme yderligere – men vi synes det er rimeligt nok at de kompenseres 
- Hvis det kun er vores egne elever vi skal betale for men også kun får penge for – det 
kan være nemmere for skolen at navigere i. 
Annette prøver at skrive et bud på høringssvar som bestyrelsen så kommenterer på. 

  

4. Meddelelser - Ikke nået 

• Elevråd 

 

• Skolen 

 

• SFO 

 

• Formanden 

 

5. Evt. 

Ikke nået 
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